
Anonymizováno dle zákona č. 101/2000 Sb. o ochraně osobních údajů 

Zápis   č. 20 
z veřejného zasedání Zastupitelstva města Hluk 

konaného dne 28.08.2013 od 17.00 hodin 
 
Přítomni  :  14+1+1+1+1 
Omluveni :  Ing. Antonín Uhlíř 
 
1. Zahájení 

a) ověřovatelé zápisu :   
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje ověřovatele zápisu p.Libora Plačka a  
Ing. Martina Křižana 
PRO :   14 PROTI : 0  ZDRŽEL SE : 0 

    Usnesení :  ZM 20/2013/01  
Zastupitelstvo města schválilo ověřovatele zápisu p.Libora Plačka a  
Ing. Martina Křižana. 
 
17:10 hodin -  příchod Mgr. Michal Ratajský  (stav 15) 
17:12 hodin -  příchod p. Ludmila Fízeľová (stav 16) 

 
b) schválení programu  :  

Ing. Šimčík : mám tady podnět od p. Pachla na vyřazení bodu  
č. 6 Problematika pozemků p.č. 1939 a p.č. 1941 v k.ú. Hluk prodaných   
p.Pachlovi z programu zastupitelstva 
Ptám se, zda na vyřazení tohoto bodu trvá ? 
Ing. Pachl – ano,  trvám. 
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje vyřazení bodu č. 6 Problematika 
pozemků p.č. 1939 a p.č. 1941 v k.ú. Hluk prodaných p.Pachlovi z programu 
zastupitelstva 
PRO :   0 PROTI : 6  ZDRŽEL SE : 10 

     Usnesení :  ZM 20/2013/02  
Zastupitelstvo města nepřijalo usnesení o vyřazení bodu č. 6 Problematika 
pozemků p.č. 1939 a p.č. 1941 v k.ú. Hluk prodaných p.Pachlovi z programu 
zastupitelstva. 

 
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje program zasedání tak, jak byl zaslán 
všem zastupitelům, vyvěšen na úřední desce  a webových stránkách města a 
schvaluje doplnění  bodu č. 8 b) Odkup vlastnického podílu pěstitelské pálenice 
č.p. 850, p.č. 789 a p.č. 790 v k.ú. Hluk od p. Kuchaře  a p. Jelénka 
PRO : 16   PROTI : 0  ZDRŽEL SE : 0 

Usnesení :  ZM 20/2013/03  
Zastupitelstvo města schválilo program zasedání tak, jak byl zaslán všem 
zastupitelům, vyvěšen na úřední desce  a webových stránkách města a 
schválilo doplnění  bodu č. 8 b) Odkup vlastnického podílu pěstitelské pálenice 
č.p. 850, p.č. 789 a p.č. 790 v k.ú. Hluk od p. Kuchaře a p. Jelénka 
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1. Kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města konaného 
26.06.2013 
Ing. Šimčík přednesl kontrolu plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva ze 
dne 26.06.2013 č. ZM 19/2013/01 – ZM 19/2013/19. 
Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu plnění usnesení ze 
zasedání zastupitelstva  města konaného dne 26.06.2013 č. ZM 19/2013/01 – 
ZM 19/2013/19. 
PRO :  16    PROTI : 0  ZDRŽEL SE : 0 

Usnesení :  ZM 20/2013/04  
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí kontrolu plnění usnesení ze zasedání 
zastupitelstva  města konaného dne 26.06.2013 č. ZM 19/2013/01 – ZM 
19/2013/19. 

 
2. Prodej pozemků – části parcel p.č. 3311 a 1471/5 v k.ú. Hluk v ulici Hlavní 

Žádost pana Kadlčíka včetně geometrického plánu byla všem zastupitelům 
zaslána, na návrh komise výstavby rada města doporučuje pozemky prodat za 
cenu odhadní, poplatky hradí kupující. Na rozpočet bez vlivu. 
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemků - části parcel p.č. 3311 
a 1471/5 v k.ú. Hluk, v ulici Hlavní  panu Kadlčíkovi, Hluk za cenu odhadní, 
poplatky hradí kupující. 
PRO :  16  PROTI : 0  ZDRŽEL SE : 0 

Usnesení :  ZM 20/2013/05 
Zastupitelstvo města schválilo prodej pozemků - části parcel p.č. 3311 a 
1471/5 v k.ú. Hluk, v ulici Hlavní  panu Kadlčíkovi, Hluk za cenu odhadní, 
poplatky hradí kupující. 

 
3. Rezignace p. Davida Hájka na funkci místostarosty města, volba nového 

místostarosty a člena rady města 
Jak již zaznělo ústně na minulém zasedání, p. David Hájek se rozhodl 
rezignovat na svou funkci. Po probrání všech okolností s tímto krokem 
souvisejících jsme se domluvili, že podá rezignaci ke dni konání srpnového 
zasedání zastupitelstva města s tím, že nadále zůstane členem zastupitelstva. 
Formu vzdání se funkce  neřeší zákon o obcích,  ale zákoník práce, který říká 
– odvolání a vzdání se funkce musí být písemné a doručené druhému 
účastníku. Nedodržení těchto podmínek je sankcionováno neplatností. Výkon 
funkce pak končí dnem, který byl v odvolání nebo vzdání se funkce uveden. 
Pokud v odvolání z funkce nebo se vzdání se funkce tento den uveden není, 
pak výkon funkce končí dnem následujícím po doručení odvolání nebo vzdání 
se funkce. Rada města vzala rezignaci na vědomí a doporučuje zastupitelstvu 
zvolit nového místostarostu, jakož i člena rady města, neboť rezignací 
automaticky končí členství v radě města. 
Ještě před volbou je nutno schválit volební řád – zde se jedná v podstatě o 
způsobu hlasování, tj. zda volba místostarosty a radního proběhne aklamací, 
nebo tajným hlasováním. V případě, že bude schválena tajná volba, je 
zapotřebí zvolit volební komisi z řad zastupitelů. 
Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí rezignaci p. Davida Hájka na 
funkci místostarosty města 
PRO :   14 PROTI : 0  ZDRŽEL SE : 2 
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Usnesení :  ZM 20/2013/06 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí rezignaci p. Davida Hájka na funkci 
místostarosty města. 
 
Schválení volebního řádu 

1. Právo mají volit všichni členové zastupitelstva města, tj. v počtu 21. 
2. Podmínkou pro volbu je přítomnost nadpoloviční většiny všech členů 

zastupitelstva města – dle prezence je přítomno 16  členů. 
3. K platné volbě je zapotřebí souhlasu nadpoloviční většiny všech členů 

zastupitelstva města tj. 11 členů. 
4. Návrhy na obsazení funkce je možno předložit ústně nebo písemně. 
5. Volby je možno uskutečnit dvěma způsoby, tajným hlasováním nebo 

aklamací (veřejné hlasování). V případě hlasování aklamací se hlasuje 
zvednutím ruky. 

6. K organizaci vlastního hlasování v případě tajného hlasování : členové 
volební komise rozdají hlasovací lístky. Poté zastupitelé města upraví 
hlasovací lístek a vhodí do volební urny. Po provedené volbě se vrátí 
zpět na svá místa.  
 

Návrh :  zastupitelstvo města  schvaluje hlasování o  volbě místostarosty 
města a člena rady města aklamací – veřejným hlasováním 
PRO :   16 PROTI : 0  ZDRŽEL SE : 0 

Usnesení :  ZM 20/2013/07 
Zastupitelstvo města  schválilo hlasování o  volbě místostarosty města a člena 
rady města aklamací – veřejným hlasováním. 

 
Volba místostarosty města  
Ing. Šimčík :  za stranu ODS navrhujeme na funkci místostarosty  p. Marii 
Plačkovou, od jiných stran jsem neobdržel žádné návrhy. Ptám se, zda má 
někdo jiné návrhy ? Nemá, dávám tedy návrh : 
Návrh :  zastupitelstvo města volí místostarostku města  p. Marii Plačkovou 
PRO :   13   PROTI : 0  ZDRŽEL SE : 3 

Usnesení :  ZM 20/2013/08 
Zastupitelstvo města zvolilo místostarostkou města p. Marii Plačkovou. 
 
Ing. Šimčík : děkuji panu Hájkovi za jeho činnost a gratuluji paní Marii 
Plačkové ke zvolení. 
p. David Hájek : děkuji všem za spolupráci. 
p. Marie Plačková : děkuji všem za důvěru a protože David nasadil vysoko 
laťku, myslím, že to bude jeden z nejdelších roků v mém životě. 
 
Ing. Šimčík : je potřeba zvolit i  člena rady města, neboť rezignací p. Hájka 
automaticky končí členství v radě města. 
 
Volba člena rady města  
Ing. Šimčík : neobdržel jsem žádné návrhy na člena rady města, za ODS  
navrhujeme tedy  p. Davida Hájka . 
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Návrh :  zastupitelstvo města volí členem rady města p. David Hájka 
PRO : 13  PROTI : 0  ZDRŽEL SE : 3 

Usnesení :  ZM 20/2013/09 
Zastupitelstvo města zvolilo  členem rady města pana  Davida Hájka. 

 
4. Delegace člena zastupitelstva města na valné hromady a jednání 

správních rad společností, v nichž má město majetkovou účast 
Dosud byl vždy delegován starosta a místostarosta, dle mého názoru by tato 
tradice mohla být zachována. 
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje delegování  místostarostky města   p. 
Marie Plačkové na valné hromady a jednání správních rad společností, v nichž 
má město majetkovou účast 
PRO :  15  PROTI : 0  ZDRŽEL SE : 1 

Usnesení :  ZM 20/2013/10 
Zastupitelstvo města schválilo delegování  místostarostky města   p. Marie 
Plačkové na valné hromady a jednání správních rad společností, v nichž má 
město majetkovou účast 

 
5. Problematika pozemků p.č. 1939 a p.č. 1941 v k.ú. Hluk prodaných 

p.Pachlovi 
Díky novinám a dopisům p. Fanty a p. Pachla (tento jsem já od něj neobdržel) 
si myslím, že tato problematika je dostatečně známa. S p. Pachlem mám na 
způsob získání pozemků odlišný názor, nemíním to dál komentovat, jen 
uvádím jeden citát od Senecy : „Co nezakazuje zákon, zakazuje stud“. Rada 
města navrhuje schválit následující usnesení : zastupitelstvo města vyzývá p. 
Pachla, aby předmětné pozemky  p.č. 1939 a p.č. 1941 v k.ú. Hluk prodal 
rodinám Fantové a Lagové nebo městu, za stejných podmínek jak je koupil od 
města s tím, že mu budou uhrazeny náklady s převodem spojené. 
Ing. Šimčík : tato problematika byla dostatečně medializovaná, myslím si, že 
pan Pachl jako člen zastupitelstva měl výhodu, on tvrdí, že ne. Když se mě 
snažil v kurýru osočit, že za vše může starosta, jako člen kontrolního výboru 
by mohl vědět, že  v zákoně o obcích je §103, který jasně vymezuje pravomoci 
starosty. Vše se schvaluje v radě a orgánech, které to mají schvalovat. 
V dopise, který zaslal všem zastupitelům a neadresoval mně, se v závěru 
odvolává na Boha. Cituji : „Podstatné pro mě je, že všecko to bude soudit Pán 
Bůh.“ Když napsal do kurýru : „Je obdivuhodné, jak rychle to novináři vědí, jen 
pár hodin, resp. v 7:30 ráno ve čtvrtek po zastupitelstvu věděli o Davidově 
odchodu. Asi mají dobré informační zdroje. Hm, kdoví kolik za to 
dávají….Tady je velice obdivuhodné, že už novináři mají texty k srpnovému 
zasedání zastupitelstva a co na mě pan starosta s rodinou Fantovou 
připravují. Myslím, že informace k zastupitelstvu by měli dostávat jen pověření 
lidé, tedy nás 21 lidí.“ 
p. Chudara (Dobrý den s kurýrem) : určitě je to spousta tisíc – je to nesmysl a 
spekulace. Já si zavolám a dostávám odpovědi. 
Ing. Šimčík : jestliže někdo požádá o pozemky a vědomě ví, že je užívají 
sousedé, udržují, je to pomsta za dlouholeté spory se sousedy. Jestliže 
třicetiletý hoch  nazve na zastupitelstvu svou 72 letou sousedku babiznou, tak  
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to je největší drzost. A ještě, když pošle všem zastupitelům dopis mimo mě, je 
to naprostá podlost. Uznávám, udělal jsem chybu i já, že jsem si to neověřil a 
žádost pořádně nepřečetl. David to posoudil tak, že je to chyba na odstoupení, 
já ne, je to na zastupitelstvu, jak to bude řešit. Dávám návrh, který vyšel 
z rady, aby pan Pachl pozemky vrátil Fantům a Lagům. Vím, že to nic neřeší, 
ale můžeme říct, že jsme pro to něco udělali. Jestli by měl být prototyp 
křesťana, tak se nedivím, že ¾ republiky jsou ateisté. 
p. Lagová : třicetiletý kluk si dovolí říct, že pozemky byly neobdělávané ? Víš, 
že to není pravda, tak proč si to řekl ? Naopak, teď, když jsou tvoje, jsou 
pozemky zanedbané. A proč si neřekl, že si je vloni koupil a naše rodina je 
ještě 2x sekla ? 
p. Michal Fanta : já jenom přeji p. Pachlovi, až bude jíst  ovoce ze stromů, 
které tam je, ať si na něm pochutná. A proč si neřekl ani mému 72 letému otci, 
který za tebe také sekl, že jsou pozemky tvoje ? Prezentuješ se tady jako 
křesťan, až přijdeš domů, dobře si přečti desatero. 
p. Julie Šuránková :  chci jenom vyzvat Šimona, zda to ještě nějak nezvážil. Je 
to hrozně nešťastná záležitost, apeluji na tvůj morální kredit, aby ses nad tím 
ještě zamyslel. 
p. Pachl : doposud mě nikdo o odprodej nepožádal 
Ing. Šimčík : my jsme tě s Davidem 2x vyzývali 
p. Laga : p. Pachl řekl lež, já sám jsem ho požádal, že pozemek od něj 
koupíme. 
17:35 hodin příchod p. Miroslav Jelének (stav 17) 
Ing. Pavel Křápek : chci požádat pana Pachla, aby pozemky prodal zpět. 
Ing. Šimčík : dávám tedy návrh z rady, aby zastupitelstvo navrhuje schválilo 
následující usnesení : zastupitelstvo města vyzývá p.Pachla, aby předmětné 
pozemky  p.č. 1939 a p.č. 1941 v k.ú. Hluk prodal rodinám Fantové a Lagové 
nebo městu, za stejných podmínek jak je koupil od města s tím, že mu budou 
uhrazeny náklady s převodem spojené. 
Mgr. Michal Ratajský :  tímto návrhem usnesení  napravujeme pana Pachla 
nebo selhání administrativních úřadů ? Přijde mi to alibistické. 
Mgr. Michaela Hrdinová : já si nepamatuji, kdo to tady řekl, ale šla jsem si to 
na úřad ověřit, bohužel se nedochoval zvukový záznam a ani v zápise nebylo 
uvedené, že pozemky jsou zarostlé, neudržované a jsou tam samé křoviska, 
jak nám bylo prezentováno vloni při prodeji pozemků. Pokud bych věděla, že 
jsou užívané, ruku bych pro prodej nezvedla. Cítím vinu i já. Bohužel 
nevzpomínám si, kdo to tady řekl, proto vyzývám p.Pachla, aby pozemky 
odprodal zpět městu, aby se mohly prodat  rodině Fantové a Lagové. 
Návrh : zastupitelstvo města vyzývá p.Pachla, aby předmětné pozemky  p.č. 
1939 a p.č. 1941 v k.ú. Hluk prodal rodinám Fantové a Lagové nebo městu, za 
stejných podmínek jak je koupil od města s tím, že mu budou uhrazeny 
náklady s převodem spojené 
PRO :  13  PROTI : 0  ZDRŽEL SE : 4 

Usnesení :  ZM 20/2013/11 
Zastupitelstvo města vyzvalo p.Pachla, aby předmětné pozemky  p.č. 1939 a 
p.č. 1941 v k.ú. Hluk prodal rodinám Fantové a Lagové nebo městu, za 
stejných podmínek jak je koupil od města s tím, že mu budou uhrazeny 
náklady s převodem spojené. 
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p. Julie Šuránková : chtěla bych říct jen pár slov. Do poslední chvíle jsem 
doufala, že nebudu muset k tomuto tématu vystoupit. Celá kauza je nešťastně 
a zbytečně medializovaná. Po právní stránce čistá, nebyl porušen žádný 
zákon ani vyhláška, ale z morálního hlediska je to diskutabilní. Věřila jsem, že 
se nám podaří najít nějaký kompromis. Bohužel se tak nestalo a jelikož byl 
vzpomenut i kontrolní výbor, jak panem starostou, tak i v dopise pana Fanty, 
tak jako předsedkyni kontrolního výboru mi záleží na tom, aby kontrolní výbor  
byl brán veřejností jako nestranný orgán, který má dohlížet na dodržování 
zákonů a předpisů a měl důvěru občanů. Je nutné, aby jeho členové splňovali 
určitý morální kredit. Pokud se vyskytnou určité pochybnosti mělo by být 
samozřejmostí  odstoupení tohoto člena z funkce. Proto vyzývám p.Pachla,  
jestli nehodlá sám odstoupit z funkce člena kontrolního výboru. Pokud tak 
neučiní, budu nucena dát návrh zastupitelstvu města, aby ho odvolalo. 
p. Pachl : podávám návrh na odstoupení z funkce člena kontrolního výboru. 
p. Radek Bartoníček : nelíbí se mi tato hra na všecky spravedlivé a jednoho 
nespravedlivého. Když se podíváme kolem sebe, děje se spousta 
pozemkových úprav, sousedi přicházejí  o pozemky. Chtěl bych se ho zastat 
tady v tom, je tu 15 spravedlivých co nic neprovedli a jeden hrozný 
zlosyn.Řada členů jiných zastupitelstev má řadu daleko vážnějších problémů, 
než je tento. Ale říkám, že by to mohl pan Pachl vzít zpátky. 
Mgr. Michal Ratajský : myslím si, že míra pranýřování už stačí. Pana Pachla 
teď vyloučíme ze všeho? I kdyby to chtěl teď změnit,  situace je tak vyhrocená, 
že každá změna je těžká. Úroveň debaty je ponižující a další sankce mi 
připadají zbytečné. Pan Pachl se rozhodne, jak se rozhodne a paní 
Šuránkovou plně chápu. Nepovažuji ho, ale tak za morálně pokleslého, aby 
nemohl dál pracovat.  
p.Pachl : doposud jsem pracoval svědomitě, pokud cítíte, že jsem udělal 
chybu, tak se vzdávám funkce člena kontrolního výboru, pochybení ale 
necítím. 
Ing. Šimčík : pokud rezignace platí, musí se na příštím zastupitelstvu zvolit 
nový člen kontrolního výboru. 

 
6. Odkup pozemku p.č. 1748/12 v k.ú. Hluk v ulici Boršické 

Jedná se o pozemek zastavěný chodníkem v ulici Boršické, který je pro město 
potřebný kvůli plánované rekonstrukci vozovky v roce 2015. Parcela má 
výměru 40 m2, majitel p. Burián nám ji nabídl za  cenu dle znaleckého 
posudku, tj. 7.590,-Kč. Je tam 7 majitelů, ostatní nechtějí pozemek prodat. 
Rada města doporučuje pozemek od p. Buriána koupit, poplatky hradí město. 
Na rozpočet bez vlivu.  
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje odkup pozemku p.č. 1748/12 v k.ú. 
Hluk v ulici Boršické  od pana Buriána, za cenu dle znaleckého posudku, 
poplatky hradí město 
PRO :  17  PROTI : 0  ZDRŽEL SE : 0 

Usnesení :  ZM 20/2013/12  
Zastupitelstvo města schválilo odkup pozemku p.č. 1748/12 v k.ú. Hluk v ulici 
Boršické  od pana Buriána, za cenu dle znaleckého posudku, poplatky hradí 
město. 
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7. a) Dar městu – 1/33 vlastnického podílu pěstitelské pálenice č.p. 850, p.č. 
789 a p.č. 790 v k.ú. Hluk 
Tento vstřícný krok projevila p. Vajtrová, bydlela u hřbitova, kde nyní žije 
rodina Martínkova. Rada města doporučuje přijetí daru schválit, poplatky hradí 
město. 
17:55 hodin příchod p. Kateřina Říhová (stav 18) 
Ing. Šimčík : je převedeno přes cca 70 % podílů, takže se může už začít 
pálenice opravovat. 
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje dar městu – 1/33 vlastnického podílu 
pěstitelské pálenice č.p. 850, p.č. 789 a p.č. 790 v k.ú. Hluk od paní Vajtrové,   
poplatky hradí město 
PRO :  18  PROTI : 0  ZDRŽEL SE : 0 

Usnesení :  ZM 20/2013/13  
Zastupitelstvo města schválilo dar městu – 1/33 vlastnického podílu 
pěstitelské pálenice č.p. 850, p.č. 789 a p.č. 790 v k.ú. Hluk od paní Vajtrové,  
poplatky hradí město. 

 
b)odkup vlastnických podílů pěstitelské pálenice č.p.850, p.č.789 a 
p.č.790 v k.ú. Hluk 
Návrh  : zastupitelstvo města schvaluje odkup vlastnických podílů  pěstitelské 
pálenice č.p.850, p.č.789 a p.č.790 v k.ú. Hluk, za cenu odhadní, poplatky 
hradí  město od následujících majitelů : 

 

 Jméno,příjmení Podíl Cena  

1. p.Kuchaře 1/33 7.687 Kč 

2. p.Jelénka 1/66 3.844 Kč 

  
PRO :  18  PROTI : 0  ZDRŽEL SE : 0 

Usnesení :  ZM 20/2013/14  
Zastupitelstvo města schválilo odkup vlastnických podílů  pěstitelské pálenice 
č.p.850, p.č.789 a p.č.790 v k.ú. Hluk, za cenu odhadní, poplatky hradí  město 
od následujících majitelů : 

 

 Jméno,příjmení Podíl Cena  

1. p.Kuchaře 1/33 7.687 Kč 

2. p..Jelénka 1/66 3.844 Kč 

  
 

 
8. Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru 

Mgr. Martina Braunerová – předsedkyně finančního výboru : 
Zápis  z jednání finančního  výboru konaného dne 26.08.2013 
AD 1) Čerpání rozpočtu za I. pololetí roku 2013 
Paní Angerová  podrobně seznámila členy finančního výboru s materiálem 
„Čerpání rozpočtu za I.pololetí 2013“, členové finančního výboru nemají 
k materiálu připomínek a berou tento na vědomí. 
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Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o čerpání rozpočtu za 
I.pololetí roku 2013 
PRO :  18  PROTI : 0  ZDRŽEL SE : 0 

Usnesení :  ZM 20/2013/15  
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí informaci o čerpání rozpočtu za 
I.pololetí roku 2013. 

 
AD 2) Příspěvek na dopravní obslužnost 
Členové finančního výboru doporučují zastupitelstvu ke schválení 
nenavyšovat příspěvek na dopravní obslužnost,  zachovat stávající výši, tj. 
70,-Kč/obyvatele/rok. 
Ing. Šimčík : jedná se o příspěvek na zabezpečení dopravy autobusových a 
vlakových linek, doposud se platilo 70,-Kč/obyvatele/rok, 312 tis. Kč/rok, teď 
chce Krajský úřad Zlín po nás  85,-Kč od  r. 2014 a 100,-Kč od roku 2015.  
Proběhla poměrně rušná porada na toto téma, kde zástupci obcí jednomyslně 
zvýšení podílu samospráv odmítli, v Ostrožské Nové Vsi a Ostrožské Lhotě 
toto již zamítla i zastupitelstva. Rada navrhuje příspěvek nezvyšovat. 
Návrh : zastupitelstvo města zamítá navýšení finančního příspěvku na 
dopravní obslužnost 
PRO :  17  PROTI : 0  ZDRŽEL SE : 1 

Usnesení :  ZM 20/2013/16  
Zastupitelstvo města zamítlo navýšení finančního příspěvku na dopravní 
obslužnost. 

 
AD 3) Žádost Domu dětí a mládeže Hluk o příspěvek – úprava v rozpočtu 

III. Návrh úprav rozpočtu r. 2013 

Příjmy -   rozpočet upravený             57.329.100,--  
Daně      +    230.000,-- 
                     =        57.559.100,--     

Financování – rozpočet upravený 2.348.000,--  

         =  2.348.000,-- 

Výdaje – rozpočet upravený          59.677.100,--  

Volný čas dětí a mládeže   +     75.000,-- 
Místní zastupitelské orgány   +   155.000,--      

 =          59.907.100,--  

 
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu ke schválení příspěvek pro Dům dětí 
a mládeže Hluk na reprezentaci mažoretek v Norsku ve výši Kč 75.000,- a 
další úpravu v rozpočtu dle návrhu p. Angerové. 
Rada města navrhuje poskytnutí finančního příspěvku ve  výši 75.000,-Kč. 
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí finančního příspěvku ve  
výši 75.000,-Kč Domu dětí a mládeže Hluk, příspěvková organizace, Boršická 
145, 687 25 Hluk  na mistrovství Evropy mažoretek v Norsku.  
PRO :  18  PROTI : 0  ZDRŽEL SE : 0 

Usnesení :  ZM 20/2013/17  
Zastupitelstvo města schválilo poskytnutí finančního příspěvku ve  výši 
75.000,-Kč Domu dětí a mládeže Hluk, příspěvková organizace, Boršická 145, 
687 25 Hluk  na mistrovství Evropy mažoretek v Norsku.  
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Návrh : zastupitelstvo města schvaluje III. návrh úprav rozpočtu roku 2013 
PRO :  18  PROTI : 0  ZDRŽEL SE : 0 

Usnesení :  ZM 20/2013/18  
Zastupitelstvo města schválilo III. návrh úprav rozpočtu roku 2013. 

 
AD  4)  Kontrola pokladny 
Byla provedena fyzická  kontrola pokladní hotovosti a členové finančního 
výboru konstatují, že fyzický stav pokladny souhlasí s účetním. 
Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu pokladny městského 
úřadu 
PRO :  18  PROTI : 0  ZDRŽEL SE : 0 

Usnesení :  ZM 20/2013/19  
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí kontrolu pokladny městského úřadu. 

 

9. Informace o činnosti orgánů města a jiné  
 pronájem nebytových prostor na bývalém OKP – máme už pronajaty dvě 

kanceláře, které byly volné. Jedna bude sloužit jako administrativní kancelář 
pro paní z Vlčnova a ve druhé nehtové studio. Další volný prostor, kancelář po 
p. Kremrovi – je zpracován projekt na byt, který budou přestavovat  
zaměstnanci místního hospodářství během zimních měsíců. 

 změna dopravního značení na cyklostezce Hluk – Ostrožská Lhota – protože 
dochází ke kolizi, když chce např. někdo vjet na pole, zadala se změna 
dopravního značení až po altánek -  zákaz vjezdu všech motorových vozidel 
mimo obsluhu. Bude zlegalizován vstup na stezku i pro chodce. 

 pronájem pozemku v trati Babí hora – pan Kusák nezaplatil za pronájem 
pozemku, proto se mu zrušila nájemní smlouva. Záměr o pronájmu visel na 
úřední desce, zatím se nikdo nepřihlásil. 

 projektová dokumentace na výstavbu vozovky – spojnice ulic Orelská a 
Hliníky- zadalo se zpracování projektu, studie. Pan Pernica tady mluvil na 
minulém zasedání o nepořádku ze staveb domů v ulici Orelské, šli jsme se 
hned druhý den podívat, žádný nepořádek tam nebyl. 

 rozvody pitné vody v obecní restauraci – pan Dufka nám nahlásil havárii pitné 
vody, v jedné z  trubek bylo slzení. Komise výstavby provedla kontrolu, a 
protože rozvody byly v dezolátním stavu, udělaly se nové, závada je tedy 
odstraněná. 

 převod pozemků v trati Babí hora za účelem vybudování rybníka – pan 
Trubačík chce vybudovat rybník v místech naproti bývalé pily u Boršického 
potoka. Zjistilo se, že v těchto místech je vybudovaný rybník o velikosti 20x50 
m a ohrazený půl hektaru pozemku panem Markem. Vyvěsil se záměr  o 
směně a ozval se i pan Marek, že by pozemky koupil. Pan Trubačík chce 
směnu  za pozemky, které má u Autopalu. Převod půjde k jednání do komise 
výstavby a bude se řešit, co dál. Připomínky má i rybářský svaz. Je to věcí 
životního prostředí, stejně rybník není vymezen v územním plánu, takže do 
doby než bude provedena v roce 2016 změna územní plánu, tam nemůže být. 
Další věcí je, zda změnu územního plánu zastupitelstvo schválí. 

 oprava kanalizace a vozovky v ulici Boršické  – oprava  kanalizace  bude 
provedena v roce 2015 a s vozovkou je počítáno v roce 2016. 
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 rozšíření výrobního areálu Kovoplast – mezi firmou Autopal a Kovoplast je cca 

½ ha pozemku, kde chce Kovoplast rozšířit výrobu. Parkování budou mít na 
svých prostorách.  Asi pro 70 lidí bude nové zaměstnání.  

 výměna kotlů na městském úřadě – aby se ještě ušetřilo, rozhodlo se, že se 
vymění na úřadě kotle, které byly staré a neúčinné. Příští týden nastoupí firma 
Termos, spol. s r.o. Kunovice,  která provede výměnu za kotle kondenzační, 
do konce září by měly být práce hotové. 

 návštěva zástupců družebních měst na hluckých hodech -  na hody přijeli 
zástupci z měst Plané nad Lužnicí i Nemšové. Naši radní byli zase v Plané na 
slavnostním otevření dálnice. 

 energeticky úsporná opatření sportovní haly – práce probíhají dle 
harmonogramu, už je vyměněno cca 100 oken, časově náročné, chystá se 
bourání kopilitů. Zatím nejsou žádné vícepráce, jenom ping-pong chce 
zastínění oken, návrh je 60 tis. Kč bez DPH. Termín ukončení prací je reálný, 
do slavností by mělo být vše hotové. V současné době se řeší fasáda, rada 
města schválila barvy města – tj. modro, zeleno, bílá.    

 územní studie zástavby rodinných domů Pod Sádkama – je navrženo 44 
domků,  město připraví pozemky, projektanti mají  k dispozici geologické 
posudky. 

 rekonstrukce náměstí – zaslal jsem studii všem zastupitelům, zařadíme na 
jednání rady. Jsou varianty parkování před Jednotou a obecní hospodou. 
Architektka Švecová navrhuje zrušení parkování před kostelem a farou. Studie 
se umístila i na stránky města. 

 nezaměstnanost – Zlínský kraj 7,6 %, Uherské Hradiště 7,3 %, Uherský Brod 
6,3 %. Jde o data k 31.7.2013, Hluk není k dispozici. 

 daňové příjmy –  jsou o 5,6 mil. Kč lepší než v roce 2012 do poloviny měsíce 
srpna. 

 stavy účtů k 28.08.2013 
Běžný účet u KB                              7.743.493,--Kč 

Běžný účet Česká spořitelna- nájmy DCHB                     2.028.053,--Kč 
Inkasní účet Česká spořitelna             202.608,--Kč 
Účet ČNB           1. 175.159,-Kč 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Celkem účty                                                                         11.149.313,--Kč  
 
Nesplacené úvěry : 
Úvěr Čs.spořitelna – DCHB - dlouhodobý                          5.365.000,--Kč 
Úvěr KB – cyklostezka Hluk – Dolní Němčí - dlouhodobý                        1.862.066,--Kč 
Úvěr Mercedes-Benz Financial Services-nákladní auto 
Mitsubishi Fuso           388.313,--Kč 

 
Celkem účty                              7.615.379,--Kč 
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10. Diskuse 
 
p. Radek Bartoníček :  v ulici Příčné se udělaly retardéry, pořád tam jezdí 
desítky aut. Z kopce jezdí auta rychle a z druhé strany jezdí i náklaďáky. I 
kdyby se dalo omezení, stejně to nikdo nebude dodržovat. 
Ing. Šimčík :  městská policie týden sledovala průjezd vozidel v ulici, 
v průměru od 7:00 do 16:30 hodin a náklaďák jel pouze jeden a to z úřadu, 
což mu bylo vytknuto, už tam nejezdí. 
p. Radek Bartoníček : celá řada aut si tu zkracuje cestu, nahraji to a dodám 
videozáznam. 
Ing. Šimčík : pošlu tam znovu městskou policii. 
p. Pučíková : máte tam nastavená auta a nedá se Příčnou ulicí ani projít. 
p. Tvrdoňová : jsou tam vždycky 3 auta a i když chce člověk projet jenom na 
kole, musí z něho slézt. Stojíte auty po obou stranách. 
p. Julie Šuránková : chci se zeptat, proč se zastavily práce na dláždění 
chodníku v ulici Hřbitovní ? 
p. Miroslav Jelének : dělá se kanalizace, až se skončí, bude se v dláždění 
pokračovat. 
Ing. Šimčík : do dušiček bude hotové 
p. Šuránková : dnes ráno jak pršelo, tak u Dufkového v ulici Hřbitovní voda 
nestékala do kanálu, ale obtékala ho. Voda letěla až na hlavní cestu. 
p. Jelének . já jsem se díval v ½ 6 ráno a tekla do kanálu. 
Ing. Šimčík :  prověříme to. 
p. Menšík : v ulici Hluboká,stromy podél cesty do starých hor z pravé strany 
zasahují doleva, ten, kdo tam projíždí autem, uhýbá a ujíždí mez. 
Ing. Šimčík : zajdeme tam a podíváme se. 
p. Libor Plaček : budou se na komunále nahoře vyměňovat okna ? 
Ing. Šimčík : dáme to do návrhu příštího rozpočtu. 
p. Šuránková : jaká byla reakce prezidenta České stomatologické komory  na 
zaslané video k přivítání nové paní zubařky v Hluku? 
Ing. Šimčík : děkoval, že se dnes něco takového nevidí. 
Ing. Pachl : v soboru se před kostelem odstřelovaly rakety, co dělá městská 
policie, měla by se na takových akcích v budoucnu podílet. 
Ing. Šimčík : nebyla to akce města, pořádal jí p. Fusek, je to jeho starost. 
Michaela Beníčková  : v jaké fázi je monitoring náměstí ? 
Ing. Šimčík : dotace nebude, o kamerovém systému se neuvažuje. 
p. Míšková : chci, aby se pronájem sálu na tvrzi zapisoval na úřadě, když si 
pan Hráček není  schopen zaznamenat, kdo má pronajatý sál. Osm měsíců si 
dcera plánuje svatbu a nakonec tam v pátek nemá přístup, aby si nachystala 
sál.  
p. Hráček : jednal jsem s dcerou a ženichem, objednali si velký sál na sobotu, 
pokud chtěli i pátek, měli si objednat i ten. Jinak v pátek od 5:00 hodin bude 
sál nachystaný. 
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Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí  informace o činnosti orgánů 
města, o nezaměstnanosti, o daňových příjmech,  stavech účtů a diskusi 
občanů a zastupitelů 
PRO :  18  PROTI : 0  ZDRŽEL SE : 0 

Usnesení :  ZM 20/2013/20 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí  informace o činnosti orgánů města, o 
nezaměstnanosti, o daňových příjmech,  stavech účtů a diskusi občanů a 
zastupitelů. 
 

11. Závěr 
 

 
Zasedání  bylo ukončeno v 19:00 hodin 
 

Zápis byl vyhotoven dne   03.09.2013 

 

Zapsala: Dana Krhovská 

 

Zápis ověřil :   

 

p. Libor Plaček        dne  04.09.2013    …………………………. 

 

p. Ing. Martin Křižan  dne  04.09.2013   …………………………. 

 

   

 

 

 

 

Ing. Jan Šimčík 

starosta 

 

 
Neanonymizovaný  zápis  z jednání zastupitelstva je k dispozici pro občany města 
k nahlédnutí na sekretariátu městského úřadu. 
 


